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Številka :  032-14/2023  (150) 
Datum   :  04.07.2023 
 

Z A P I S N I K 
5. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v sredo, 28.06.2023 
ob 18. uri v sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI so bili: Jakob Gašpir,  Mihaela Kegljevič, Matjaž Krošl, Matej Kuhar, Alja Pincolič, 

  Renata Kus Pisek in Slavko (Lojze) Pucelj. 
OPRAVIČILI so se: Alen Lenič, Primož Kadunc in Marjan Jelenič. 
 
5. redno sejo je vodil župan Robert Zagorc. 
Seja se je pričela ob 18. uri ob navzočnosti 7 (sedmih) članov Občinskega sveta.   
 
Seja je bila sklepčna. 
 
Na sejo so bili povabljeni: poročevalec pri točki 12, g. Simon Udvanc, predsednica Nadzornega  
odbora, člani Občinske uprave in novinarji. 
 
Župan je pozdravil navzoče in jih obvestil, da se seja snema.  
 

AD 1. 
Določitev dnevnega reda 

Za 5. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

  1.  Določitev dnevnega reda 

  2.   Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje 
  3.    Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 
  4.         Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Kostanjevica na Krki za leto 
              2023 - Rebalans 
  5.         Predlog Dopolnjenega predloga Letnega programa prodaje, nabave in najema občinskega  
              stvarnega in finančnega premoženja Občine Kostanjevica na Krki za leto 2023 
  6.         Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o organiziranju in plačevanju  
               stroškov predšolske vzgoje v občini Kostanjevica na Krki 
  7.         Predlog Sklepa o spremembi Cenika za dobavo in oskrbo parkirišča za avtodome z oskrbo  
               v občini Kostanjevica na Krki  
  8.         Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o ceni socialnovarstvene storitve Pomoč družini na domu 
               v občini Kostanjevica na Krki 
  9.         Predlog Sklepa o podelitvi občinskih priznanj za leto 2023 
10.  Predlog  Sklepa o sprejemu programa asfaltiranja občinskih makadamskih javnih poti za  
              obdobje 2010 do 2025 - Plan za leto 2023 
11.         Predlog Akcijskega načrta Slovenia Green 2023 - 2025  
12.         Predstavitev zasebnega projekta »Dežela bajk in povesti o Gorjancih« - seznanitev 
13.         Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
 

Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu. 
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Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme predlog dnevnega reda za 5. redno sejo v 
predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 7 

ZA:  7 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 2. 

Pregled in potrditev zapisnika 4. redne  seje 
Gradivo za sejo in to točko je bilo članom občinskega sveta posredovano po pošti 20. junija 2023. 

 

Župan je odprl razpravo po zapisniku 4. redne seje. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme zapisnik 4. redne seje v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 7 

ZA:  7 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

AD 3. 

Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 

Župan je navzočim povedal, da je točka seznanitev in se o njej ne glasuje. Poročilo o realizaciji sklepov 
4. redne seje je bilo posredovano s sklicem seje. Sam pa je podal ustno poročilo o aktualnih zadevah:  

- V petek, 09.06.2023 je bila na Križaju uradna otvoritev zaključenega projekta kolesarske 
povezave Krško - Kostanjevica na Krki;  

- V sredo, 14.06.2023 je bila v Miklavževi cerkvi na otoku odprta gostujoča premična razstava 
Zavoda za varstvo kulturne dediščine Slovenije, Območne enote Novo mesto z naslovom: 
»Obrazi dediščine jugovzhodne Slovenije«. Razstava je na ogled do 14.07.2023 v času uradnih 
ur TiC-a; 

- Na polnilnici električnih vozil je s 13.06.2023 vzpostavljen plačljiv način koriščenja storitev;  

- Od Ministrstva za kulturo je občina 27.06.2023 prejela pisno odobritev sofinanciranja obnove 
severnega mostu v največji možni višini, to je 200.000 EUR in z izbranim izvajalcem del, Rafael 
d.o.o. iz Sevnice, podpisala pogodbo; 

 

Župan je odprl razpravo po podanem poročilu. 

Razprave ni bilo.  

Župan je zaključil razpravo. 
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                                                                                       AD 4. 

Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu  
Občine Kostanjevica na Krki za leto 2023 - Rebalans 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Karla Gašpar, višja 
svetovalka I za javne finance, proračun in gospodarske dejavnosti. 
 

Župan se je zahvalil poročevalki, gradivo je predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko   

premoženje. Na seji je poročala predsednica odbora Mihaela Kegljevič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo.  

Razpravljala sta Jakob Gašpir in Renata Kus Pisek. 

 

Jakob Gašpir je povedal, da je rebalans v redu, da je primanjkljajev manj. Kot predsednika Komisije za 
občinska priznanja, proslave ter sodelovanje z občinami ga zanima, kaj je zajeto v  postavki 
najemnine in zakupnine za druge objekte?   

Karla Gašpar je odgovorila, da je v postavki upoštevan trikratni najem dvorane La Vie za potrebe 
občinskih prireditev in sicer za decembrski koncert Pihalnega orkestra, prireditev Šelmarije in ena v 
rezervi. 

Jakob Gašpir je vprašal, kaj je že plačano v letošnjem letu? 

Karla Gašpar je odgovorila, da najem za občinsko proslavo ob Dnevu enotnosti in samostojnosti in 
Šelmarijo. 

Jakob Gašpir je vprašal, če je Šelmarija občinska prireditev? 

Karla Gašpar je odgovorila, da gre za prireditev velikega pomena in v interesu občine, najemnino pa 
je odobril župan. 

Renata Kus Pisek je vprašala kakšna je razlika, ko govorimo o lokalnih cestah ali javnih poteh? 

Odgovoril ji je Matej Kuhar, da v kategorizaciji. V občini so 3 lokalne ceste, ostale pa so kategorizirane 
kot javne poti. In lokalna cesta je pomembnejša od javne poti. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:   

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Odlok o spremembi Odloka o proračunu 
Občine Kostanjevica na Krki za leto 2023 - Rebalans v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 7 

ZA:  7 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

AD 5. 
Predlog Dopolnjenega predloga Letnega programa prodaje, nabave in najema 

občinskega stvarnega in finančnega premoženja Občine Kostanjevica na Krki za leto 2023 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Judita Lajkovič, direktorica 
občinske uprave. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki, gradivo je predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko  
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premoženje. Na seji je poročala predsednica odbora Mihaela Kegljevič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo.  

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Dopolnjen predlog Letnega programa  

prodaje, nabave in najema občinskega stvarnega in finančnega premoženja Občine  

Kostanjevica na Krki za leto 2023 v predlagani obliki.  

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 7 

ZA:  7 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

AD 6. 
Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o organiziranju in 

plačevanju stroškov predšolske vzgoje v občini Kostanjevica na Krki 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc,  
višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti.  

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 
Pravilnika o organiziranju in plačevanju stroškov predšolske vzgoje v občini Kostanjevica na Krki 
v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 7 

ZA:  7 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 7. 
Predlog Sklepa o spremembi Cenika za dobavo in oskrbo parkirišča za avtodome  

z oskrbo v občini Kostanjevica na Krki 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila sta podala Matej Kuhar, 
višji svetovalec III za gospodarsko infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja ter Karla Gašpar, 

višja svetovalka I za javne finance, proračun in gospodarske dejavnosti. 
 

Župan se je zahvalil poročevalcema. Gradivo sta predhodno obravnavala Odbor za okolje, prostor in 
komunalno infrastrukturo ter Odbor za finance in občinsko premoženja. Na seji sta poročala 
predsednika odborov Slavko (Lojze) Pucelj in Mihaela Kegljevič. 
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Župan se je zahvalil poročevalcema  in odprl razpravo. 
Razpravljala je Mihaela Kegljevič, ki je predlagala, da se postavi tabla v večih jezikih, ne samo v dveh. 
Matej Kuhar je povedal, da so table v slovenskem, angleškem in nemškem jeziku in da aplikacija 

pokriva že 95 % Evrope.  
 
Druge razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal  sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o spremembi Cenika za dobavo in 
oskrbo parkirišča za avtodome z oskrbo v občini Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 7 

ZA:  7 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 8. 
Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o ceni socialnovarstvene storitve  

Pomoč družini na domu v občini Kostanjevica na Krki 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc,  
višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti.  

 

Župan se je zahvalil poročevalki, gradivo je predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko  

premoženje. Na seji je poročala predsednica odbora Mihaela Kegljevič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo.  

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o spremembi Sklepa o ceni 
socialnovarstvene storitve Pomoč družini na domu v občini Kostanjevica na Krki v predlagani 
obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 7 

ZA:  7 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 9. 
Predlog Sklepa o podelitvi občinskih priznanj za leto 2023 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podal predsednik Komisije za  
občinska priznanja, proslave ter sodelovanje z občinami, Jakob Gašpir. 
 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 
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Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal  sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o  podelitvi občinskih priznanj za leto 
2023 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 7 

ZA:  7 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 10. 

Predlog Sklepa o  sprejemu programa asfaltiranja občinskih makadamskih javnih poti 
za obdobje 2010 do 2025 - Plan za leto 2023 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podal Matej Kuhar, višji 
svetovalec III za gospodarsko infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja. 
 

Župan se je zahvalil poročevalcu. Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za okolje, prostor in 
komunalno infrastrukturo, na seji je poročal predsednik Slavko (Lojze) Pucelj. 

 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o sprejemu programa asfaltiranja 
občinskih makadamskih javnih poti za obdobje 2010 do 2025 - Plan za leto 2023 v predlagani 
obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 7 

ZA:  7 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 11. 

Predlog Akcijskega načrta Slovenia Green 2023 - 2025 
Sklep, ki je bil predmet sprejema je bil posredovan s sklicem seje. Akcijski načrt je na aprilski seji 
podrobno predstavila Anita Krajnc, opravljena je bila razprava, vendar pa o njem ni bilo glasovano, 
ker je bilo rečeno, da je potrebna zgolj obravnava, kot seznanitev. Glede na to, da je bilo kasneje 
povedano, da je potrebno o načrtu glasovati, ga je dal župan tokrat na glasovanje. 

 

Župan je občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Akcijski načrt ukrepov za spodbujanje 
trajnostnega razvoja turizma v občini Kostanjevica na Krki za obdobje 2023 - 2025 v predlagani 
obliki. 
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GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 7 

ZA:  7 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

Župan je navzoče seznanil, da je bil za 19. uro na sejo vabljen g. Simon Udvanc, da članom občinskega 
sveta, na njegovo lastno pobudo, predstavi njegov zasebni projekt. Ker ura še ni bila toliko je 
predlagal, da občinski svet nadaljuje sejo s točko 13. 

  

AD 13. 

Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

V uvodu točke je župan člane občinskega sveta prosil, da svoja vprašanja, ki jih bodo ustno zastavili, 
na kratko zapišejo in oddajo pri tajnici občinske uprave. 

Do zaključka priprave zapisnika, ni bilo oddano nobeno vprašanje. 

 

Matej Kuhar je povedal, da so pobrateno občino Rešetari v mesecu maju in juniju prizadele poplave. 
Podal je pobudo, da se navzoči člani sveta odpovejo današnji sejnini in s to gesto pokažejo sočutje do 
pobratene občine. Sam se bo vsekakor odpovedal tej sejnini. 

Vsi navzoči člani sveta, ki so upravičeni do sejnin so predlog soglasno podrli. 

Mihaela Kegljevič je vprašala, ali se donirane sejnine obdavčijo. 
Karla Gašpar je odgovorila, da se.  

Renata Kus Pisek je opozorila na problem planinskih poti, ki vodijo mimo domačij, kjer ljudje živijo. 

Podala je pobudo, da se poti načrtujejo tako, da se umaknejo od domačij, kjer ljudje živijo. Povedala 
je, da je pobudo podala že županu in Planinskemu društvu, o čemer bo odločal njihov upravni odbor. 

Župan je povedal, da je zadevo predal planincem in bodo oni urejali zadevo. 

Renata Kus Pisek je opozorila tudi na parcele, ki imajo več lastnikov, za njih pa nihče ne skrbi in so 
zaraščene. Vprašala je, če ima občina odlok, ki to ureja? 

Matej Kuhar je povedal, da o tem govori zakon. 

Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave, je povedala, da lahko takšne zadeve občani urejajo 
preko Medobčinskega inšpektorata in redarstva.  

Renata Kus Pisek je povedala, da so bile na zadnji seji potrjene višje cene za kolektivno rabo. Vprašala 
je, kdo nadzoruje Kostak? 

Matej Kuhar je odgovoril, da Ivan Juvanc, predvsem pa občani. 

Župan je povedal, da če občani sporočijo, da kaj ni v redu, se gre pogledat. 

Renata Kus Pisek je povedala, da so kosili bankine, ampak ozek pas. 

Matej Kuhar je povedal, da tako kot so bankine pokošene letos še niso bile. 

Jakob Gašpir je povedal, da je pripomba na mestu. Pri potrjevanju cenika na zadnji seji so po 
postavkah naštete vse storitve, zato je smiselno pogledat, če je to kar je plačano tudi narejeno. 

Mihaela Kegljevič je glede zaraščenosti z ambrozijo predlagala, da se občane na to opozori na spletni 
strani. 

Matej Kuhar ji je odgovoril, da to kontrolira sanitarna inšpekcija. 

Jakob Gašpir je vprašal, kako je z avtobusnim postajališčem v Kočariji in če se prestavi?. 



 

Stran 8 od 9 
 

Anita Krajnc mu je odgovorila, da je Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu zadevo 
obravnaval in ugotovil, da se lahko prestavi eno postajališče (pri Jevniku), novih postajališč pa nikakor 
ni mogoče umeščati. Na trasi, ki je dolga 4 kilometre je 8 postajališč. Povedala je, da mu bo poslala 
zapisnik SPVCP. 

Jakob Gašpir je povedal, da je potrebno lipo pri kapelici na Velikih Vodenicah vsaj obsekati. 

Judita Lajkovič je povedala, da so lipo pregledali gozdarji in je zdrava. 

Župan je povedal, da je šel lipo pogledat in jo bo občina dala obrezat. 

Jakob Gašpir je še opozoril na pozitiven odziv na table o naseljih, med Kočarijo in Ivanjšami, pod 
Blatnikom, ki vodijo v slepo ulico. 

Matjaž Krošl je vprašal, kaj je s prehodom za pešce na Dobah? 

Anita Krajnc je odgovorila, da Direkcija, kljub vsem pozivom, ne odstopa od svojih trditev in smatra, 
da je tako v redu in prehod ni potreben. 

Župan je povedal, da bodo tudi prehod na Sajevcah izbrisali. 

Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave je povedala, da tudi pri Žolnirju, kljub večletnim pozivom, 
ni prehoda, ker direkcija meni, da ni upravičen. 

Jakob Gašpir je vprašal, kako je z ureditvijo mostička na Gmajni? 

Župan je odgovoril, da se bo mostiček obnovil v okviru obnove severnega mostu, do takrat pa bo 
urejena začasna namestitev. 

Župan je navzoče obvesti, da je na spletni strani odprt nov zavihek s seznamom parcel, ki se 
prodajajo. 

 

Druge razprave ni bilo.  

Župan je zaključil točko. 

 

Župan je na seji pozdravil g. Udvanca in sejo nadaljeval s točko 12. 

  

AD 12. 
Predstavitev zasebnega projekta »Dežela bajk in povesti o Gorjancih« - seznanitev 

Župan je povedal, da je točka seznanitev in se o njej ne glasuje. Besedo je predal g. Udvancu, ki je 
navzočim predstavil svoj zasebni projekt »Dežela bajk in povesti o Gorjancih«. 

 

Župan se je zahvalil g. Udvancu in odprl razpravo.  

Razpravljali so Jakob Gašpir, Renata Kus Pisek in Matej Kuhar. 

 

Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave je vprašala zakaj se nepremičnina, ki je bila predstavljena 
kot njegov projekt prodaja na nepremičnine.net? 

Simon Udvanc je odgovoril, da za šalo? 

Jakob Gašpir je vprašal, kaj je javni interes oziroma kaj se pričakuje od občine? 

Simon Udvanc je odgovoril, da status spomenika lokalnega pomena, ki ga podeljuje občina.   

Renata Kus Pisek je vprašala kaj to pomeni za občino? Je treba prilagoditi kakšne papirje? 

Jakob Gašpir je vprašal ali javni interes pomeni deklarativno ali formalno podporo? 

Simon Udvanc je odgovoril, da bi ga občina lahko oprostila plačila komunalnega prispevka, v OPN pa 
bi mu zagotovila širitev območja. 
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Renata Kus Pisek je vprašala, glede na to, da je omenjal tudi glamping, ali to za sabo potegne tudi 
infrastrukturo? 

Simon Udvanc je odgovoril, da mora biti pot in parking, imajo pa že vodo, optiko in elektriko. 

Jakob Gašpir je predlagal, da se zadeva pripravi in predstavi bolj konkretno za obravnavo na svetu in 
odborih in predvsem kaj se pričakuje? 

Matej Kuhar pa je predlagal, da se projekt predstavi tudi društvom, če se katero vidi v tem. 

Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave je povedala, da se javni denar v privatno sfero ne more 
stekati. 

Župan je povzel predstavitev, da občina idejo načeloma podpira in predlagal predstavitev društvom. 

Anita Krajnc je povedala, da status vedno pripravi ZVKD, javni interes pa potrdi občina in ne OS iz 
naslova prijave na razpise na katere se nekdo prijavlja, vendar za občino to ne pomeni nikakršno 
finančno breme. 

 

Župan je zaključil točko. 

 

Župan se je zahvalil g. Udvancu in razpravljavcem in ugotovil, da je ob 1940 uri dnevni red 5. redne 
seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki izčrpan. Zahvalil se je navzočim za udeležbo in 
sodelovanje na seji ter vsem skupaj zaželel lep večer še naprej.   
 
 
 
Zapisala:                            Robert Zagorc,  
Marjana Krhin, tajnica                                                                                                                   župan      
 


